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Ennen kokousta esitelmän pitäjäksi pyydetty Maija-Liisa Kattilakoski kertoi ja esitteli Kokkolan 

seudun omaishoitajat ry:n toimintaa.  

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja Sirkka Juusela-Pekkarinen avasi kokouksen klo 10. 

 

2. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi, koska paikalla on 5/7 jäsentä.  

 

3. MUISTION TARKASTAMINEN 

Tarkastettiin edellisen kokouksen muistio ja hyväksyttiin se. 

 

4. TUTUSTUMINEN KITINKANNUKSEN PALVELUIHIN 

Kitinkannuksen hoitopäällikkö Maija Mattila esitteli Kitinkannuksen toimintaa. Kitinkannus 

on toiminut 31 vuotta ja henkilöstöä siellä on 70. Toimintaa pyörittää osuuskunta. 

Suunnitelmissa on saada Kitinkotiin uudisrakennus, johon on tulossa 46 paikkaa. Alustava 

aikataulu on, että uudisrakennus olisi valmiina 2024 loppuvuodesta. 

 

5. VAMMAISTEN KYYTIPALVELU 



Sauli Konttila alusti aiheesta, jonka jälkeen keskusteltiin. Konttila kuuluu SOITE:n 

vammaisneuvostoon ja hän kertoi kuulumisia myös sieltä. Vanhus- ja vammaisneuvosto 

valmistelee kannanoton SOITE:lle taksipalveluiden hoitamisesta. Toiveena olisi, että 

paikalliset taksit voisivat hoitaa alueensa kyytipalvelua. Kokemukset kentältä ovat, että 

nykyiset taksipalvelut eivät toimi riittävän hyvin. Puheenjohtaja ja Sauli Konttila laativat 

kirjeen SOITE:lle, jossa tiedustellaan kyytipalveluiden järjestämisestä jatkossa.  

 

6. TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2023 

Puheenjohtaja oli laatinut kokoukseen Toimintasuunnitelman vuodelle 2023, jota hän 

esitteli kokouksessa. Keskusteltiin toimintasuunnitelmasta ja hyväksyttiin se. Liite 1. 

 

7. JULKILAUSUMA TIEDOKSI 

Puheenjohtajan kirjoittama julkilausuma ”Jaksohoitopaikkojen järjestämisestä 
Kannukseen” tuotiin kokoukselle tiedoksi. Se on julkaistu sekä Lestijoki-lehdessä että 

Keskipohjanmaassa. Liite 2. 

 

8. MUUT ASIAT 

Todettiin, että edellisessä kokouksessa päätetyt asiat on viety käytäntöön niin nettisivujen 

kuin yhteystietojenkin suhteen. Neuvoston kokousmuistio on toimitettu 

kaupunginhallitukselle tiedoksi. 

 

Keski-Pohjanmaan hyvinvointialueen vanhus- ja vammaisneuvoston jäsen Sirkka Juusela-

Pekkarinen kertoi seuraavasta kokouksesta. Liite 3. 

 

Keskusteltiin esteettömyyteen liittyvistä asioista. 

 

9. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Kokous päätettiin klo 11.  

 

Sirkka Juusela-Pekkarinen  Johanna Junno 

puheenjohtaja   sihteeri 

 


